
 
 
 
 
 
 
 

Zápis z jednání  
Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice  

ze dne 11. dubna 2022 
 
Místo a čas konání: velká zasedací místnost, rektorát UPCE, 4. podlaží, 13:00  
 
Přítomni:  
prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D., doc. Ing. Petr Doležel, Ph.D., prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc., 
prof. PhDr. Milena Lenderová, CSc., prof. Ing. Tatiana Molková, Ph.D., doc. Ing. et Ing. Renáta 
Myšková, Ph.D., Ing. Zuzana Gojná 
Omluveni: prof. Ing. Petr Kalenda, CSc., Ing. Petr Bělina, Ph.D., Ing. Eliška Matušková  
Hosté: doc. Mgr. Pavel Panoch, Ph.D. 
 
č. j.: akred/0007/22 

 

Program jednání: 
 

1. Zahájení. 
2. Projednání oznámení změn v uskutečňování studijních programů Fakulty ekonomicko-

správní. 
3. Projednání oznámení změn v uskutečňování studijních programů Fakulty filozofické. 
4. Projednání Dodatku ke Zprávě o vnitřním hodnocení kvality za rok 2021. 
5. Proces hodnocení kvality studijních programů. 
6. Různé. 
7. Závěr. 

 
1. Zahájení. 
Předseda Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice (dále jen „RVH“), prof. Čapek, přivítal 
na jednání přítomné členy RVH a seznámil je s programem jednání. Nikdo nepožádal o doplnění 
navrženého programu. Zasedání RVH bylo zahájeno. 
 
2. Projednání oznámení změn v uskutečňování studijních programů Fakulty ekonomicko-správní. 
Prof. Čapek předal slovo místopředsedkyni RVH, prof. Molkové, která přítomným členům představila 
změny méně závažného charakteru ve studijních programech Fakulty ekonomicko-správní. 
Doc. Myšková informace doplnila o pohled managementu fakulty. Prof. Molková stručně 
charakterizovala tři skupiny provedených změn. Oznámení změn včetně podrobného odůvodnění měli 
členové RVH k dispozici před jednáním prostřednictvím online datového úložiště.  
K bodu jednání byla otevřena diskuze, ve které vystoupili prof. Čapek, prof. Fusek, doc. Myšková. 
Prof. Molková nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
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Návrh usnesení k bodu 2:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijních programů Fakulty ekonomicko-správní. 
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
3. Projednání oznámení změn v uskutečňování studijních programů Fakulty filozofické  
Prof. Molková přiblížila přítomným změny méně závažného charakteru v uskutečňování doktorského 
studijního programu Historické vědy a jeho anglického ekvivalentu Historical Sciencies Fakulty 
filozofické. Oznámení změn obsahující jejich podrobné odůvodnění bylo členům RVH k dispozici 
před jednáním na datovém úložišti. Prof. Lenderová doplnila odůvodnění změn svým vyjádřením. 
K bodu jednání byla otevřena diskuze. Prof. Molková požádala přítomné členy o hlasování o návrhu 
usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 3:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijních programů Fakulty filozofické.  
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 

K jednání se připojil prorektor Panoch. 
 

4. Projednání Dodatku ke Zprávě o vnitřním hodnocení kvality za rok 2021. 
Prof. Čapek uvedl projednávání tohoto bodu návrhem na změnu struktury Zprávy o vnitřním hodnocení 
kvality pro další období spočívajícím v začlenění pohledu RVH na vybrané indikátory kvality. Členové 
RVH s návrhem vyjádřili souhlas. 
Prof. Molková představila přítomným členům pracovní verzi dodatku za rok 2021 a shrnula připomínky 
členů RVH zaznamenané v elektronickém sdíleném dokumentu. Většina zaslaných připomínek byla 
formálního charakteru. 
Prof. Čapek nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 4:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje předložené znění Dodatku 
ke Zprávě o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností Univerzity 
Pardubice za rok 2021 a schvaluje jeho postoupení grémiím Univerzity Pardubice k projednání. 
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 

Jednání opustil prof. Fusek. 
5. Proces hodnocení kvality studijních programů. 
Prof. Molková stručně přednesla důvody pro vnitřní hodnocení kvality studijních programů. Zdůraznila, 
že cílem je zajistit proces hodnocení kvality s co možná nejnižší administrativní zátěží nejen garantů 
studijních programů, ale také odborných komisí a hodnotitelů RVH. Prof. Molková popsala aktuální 
stav přípravy procesu hodnocení kvality studijních programů na UPCE. Členové RVH byli seznámeni 
s podobou pracovní verze datového skladu, který je vytvářen přímo pro účely hodnocení studijních 
programů. V druhé polovině dubna se uskuteční informační schůzka pro garanty těch studijních 
programů, které budou hodnoceny v průběhu roku 2022. 

Jednání opustil prorektor Panoch. 
 
6. Různé. 
Prof. Molková informovala o účasti zástupců RVH na jednání Rady studijních programů Fakulty 
filozofické, kterého se zúčastnila společně s prof. Lenderovou. Jednání rady bylo do značné míry 
věnováno procesu hodnocení kvality studijních programů. 
Prof. Molková zdůraznila, že ve vnitřním dokumentu Pravidla systému zajišťování kvality vzdělávací, 
tvůrčí a s nimi souvisejících činností je zakotveno několik konkrétních činností hodnocení kvality, 
které dosud nebyly z hlediska procesního podrobněji upraveny. Jedná se například zprávu o tvůrčí 
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činnosti, kterou by měla zpracovávat každá fakulta jedenkrát za pět let. Členové RVH se shodli, 
že je třeba procesně nastavit hodnotící činnosti, které jsou definovány pravidly. Doc. Doležel zmínil 
důležitost včasné úpravy technického zabezpečení hodnocení. Problematika bude předmětem dalšího 
jednání RVH. 
Prof. Molková upozornila na blížící se konec platnosti akreditací velké části habilitačních a jmenovacích 
řízení UPCE a zmínila potřebu stanovit, zda i tato řízení, obdobně jako studijní programy, budou 
procházet procesem vnitřního hodnocení kvality. Dále byla diskutována otázka součinnosti Oddělení 
pro vzdělávání a Referátu pro vědu a tvůrčí činnost během akreditačního procesu habilitačních 
a jmenovacích řízení a při sledování změn v těchto řízeních v průběhu platnosti akreditace. 
Problematika bude předmětem dalších jednání. 
Prof. Molková požádala přítomné předsedkyně odborných komisí RVH o analýzu potřeby navýšení 
počtu členů komisí, aby byl personálně zabezpečen budoucí nárůst činností související s hodnocením 
kvality studijních programů a blížícími se akreditacemi habilitačních a jmenovacích řízení. 
Prof. Čapek informoval o možném navýšení počtu členů RVH, o kterém se rozhodne v nejbližší době. 
Prof. Čapek seznámil přítomné členy s pohledem na kvalitu univerzity přes objem finančních zdrojů 
plynoucích ze státního rozpočtu. Upozornil na nepříznivý trend % podílu UPCE zejména na výkonové 
části příspěvku (ukazatel K) v rámci segmentu 3 VVŠ. Prof. Čapek informoval, že analýza vývoje 
indikátorů ovlivňujících finanční zdroje univerzity byla poskytnuta fakultám s požadavkem na zpětnou 
vazbu. Výsledná zpráva bude dána k dispozici i členům RVH. Prof. Čapek dále upozornil na obecně 
nízkou míru úspěšného dostudování v doktorských studijních programech a s tím související tlak MŠMT 
na spolufinancování doktorských studií ze strany univerzit. 
 
7. Závěr. 
Prof. Čapek poděkoval členům RVH za účast, připomenul termín příštího jednání dne 9. května 2022 
a ukončil zasedání.  
 
 

Pardubice dne 11. dubna 2022 

 

 

 

 
prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D. v.r. 

předseda Rady pro vnitřní hodnocení  
Univerzity Pardubice 

 
 
 
 
 
 
Zapsala: Ing. Zuzana Gojná 


